
                                                             Protokół Nr 9/08 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej Białogardu 

                                                   w dniu 27 maja 2008 roku. 

 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej. 

Obecni według załączonej listy.  Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 13.00 

 
Porządek posiedzenia przedstawia się następująco: 

1 Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku. 

2.Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

 a) udzielenia przez Miasto Białogard pomocy finansowej Powiatowi Białogardzkiemu  

     – druk E, 

b) zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na realizację przedsięwzięcia  

    inwestycyjnego „ Budowa zespołu boisk sportowych przy Szkole Podstawowej Nr 4 

    w Białogardzie” w ramach programu „Moje Boisko – Orlik 2012” – druk F, 

c) zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na realizację przedsięwzięć  
    inwestycyjnych obejmujących budowę ulic Chopina, Krakusa i Wandy oraz Stryjskiej  

    w Białogardzie – druk G, 

d) zmieniającej uchwałę budżetowa na rok 2008 – druk H. 

3.Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przebieg posiedzenia był następujący: 

Ad 1 Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku. 
Po przywitaniu przybyłych osób posiedzenie komisji otworzył i prowadził przewodniczący 

komisji – Bogdan Żurawski. 

Przegłosowano porządek posiedzenia: 

za – 5 ( jednogłośnie ). Porządek posiedzenia przyjęto i przystąpiono do jego realizacji. 

 

Ad 2  Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie: 
 a) udzielenia przez Miasto Białogard pomocy finansowej Powiatowi Białogardzkiemu  

     – druk E, 

Przedstawił: Zastępca Burmistrza , Zbigniew Raczewski. 
Uzasadnienie: maksymalne dofinansowanie ze środków Funduszu kosztów w 2008 r. wynosi  

90% tych kosztów , pozostałe 10% kosztów działalności o wysokości 32.261 zł pokryją: 
- Miasto Białogard  26.827,92 zł, 

- Gmina Białogard  10.433,08 zł. 

Powiatowe Centra Pomocy Rodzinie przeprowadzają, co najmniej raz w roku kontrolę 
warsztatów. Z miasta jest 18 uczestników, są to osoby niepełnosprawne  w znacznym stopniu 

upośledzenia. Chodzi o  rehabilitację tych osób, aby  później  mogły znaleźć pracę.  
Przegłosowano projekt uchwały: 

za – 4, przeciw – 0, wstrzymał się – 1. Opinia pozytywna. 

 

b) zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na realizację przedsięwzięcia  

    inwestycyjnego „ Budowa zespołu boisk sportowych przy Szkole Podstawowej Nr 4 

    w Białogardzie” w ramach programu „Moje Boisko – Orlik 2012 „ – druk F, 

Przedstawił: Zastępca Burmistrza , Zbigniew Raczewski. 
Uzasadnienie: budowa zespołu boisk sportowych przy Szkole Podstawowej Nr 4 – wartość 
zadania wstępnie oszacowano na kwotę 1.800.000 złotych plus koszty obsługi kredytu.  

Kredyt bankowy w wysokości do 1.200.000 zł  planuje się zaciągnąć w Europejskim Banku 

Inwestycyjnym z grantem Zadanie przewidziane do realizacji jest w 2008 roku.  
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Przegłosowano projekt uchwały: 

za – 5 (jednogłośnie ).Opinia pozytywna. 

 

c) zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na realizację przedsięwzięć  
    inwestycyjnych obejmujących budowę ulic Chopina, Krakusa i Wandy oraz Stryjskiej  

    w Białogardzie – druk G, 

Przedstawił: Zastępca Burmistrza , Zbigniew Raczewski 
Uzasadnienie: kredyt wysokości do 1.060.000 zł planuje się zaciągnąć ze środków 

Europejskiego Banku Inwestycyjnego z grantem. Kredyt  będzie spłacony w latach  

2009-2014. 

Przegłosowano projekt uchwały: 

za – 4, przeciw – 0, wstrzymał się – 1. Opinia pozytywna.  

 

Dyskusja: 
Jerzy Harlacz –powiedział, że chce znać stanowisko uchwały budżetowej odnośnie 

wykonania ulic: Stryjskiej, Krakusa i Wandy, Noskowskiego. Jak to się ma do tego,  

że my bierzemy kredyt bankowy na te ulice. Na ulicy Piłsudskiego są kamienie i nic nie 

zmienia się. W centrum miasta jest ulica Najświętszej Marii Panny i  tam jest totalny bałagan.  

Gdzie jest to, co obiecał tam zrobić Burmistrz Miasta. 

Zapytał, dlaczego nie zerwano tam tej nawierzchni asfaltowej i nie można tam normalnie 

przejechać samochodem. Składa do rozważenia wniosek, aby w trybie pilnym przełożyć  
tam bruk. 

Zastępca Burmistrza – wyjaśnił, że realizowane są projekty, które zapisana zostały 

 w budżecie miasta na rok 2008. Kosztorysy wskazały inne ceny, dlatego w przedłożonej 

korekcie budżetu miasta jest zapisane zabezpieczenie finansowe. Te ulice są ujęte w 

programie rewitalizacji – II etap. Marszałek  Województwa Zachodniopomorskiego zatrzymał 

konkurs Z oszczędności budżetowych przystąpimy do polepszenia warunków tych ulic.  

W tej chwili z niecierpliwością czekamy na otwarcie konkursu. 

Przewodniczący komisji – powiedział, że jest to rzetelne postawienie sprawy.  

Jeżeli Marszałek Województwa Zachodniopomorskiego nie uruchomi RPO to wniesiemy  

te ulice do projektu budżetu miasta na rok 2009. 

Jerzy Harłacz – stwierdził, że generalnie to miasto , chyba trochę śpi.  

Apeluje o zajęcie się ulicami bocznymi , od strony  ulicy Piłsudskiego w bok.  

Trzeba zająć się także sprawami związanymi z gazownictwem. 

Przewodniczący komisji – powiedział, że na posiedzenie komisji zaprosi dyrektora 

technicznego Zakładu Gazowniczego celem omówienia poruszonych na komisji spraw. 

Kazimierz Sosnowski – powiedział, że trzeba mieć wnioski, bo inaczej nic  się nie załatwi 

odnośnie gazu. Drogi trzeba dokończyć, gdy nie otrzymamy środków finansowych  

z omawianego projektu, to zaciągnijmy nawet kredyt i dokończmy roboty na Starówce. 

Przegłosowano wniosek : 

za - 5 ( jednogłośnie ). Wniosek przeszedł. 
Zastępca Burmistrza – powiedział, że z Zakładem Gazowniczym są prowadzone często 

rozmowy. Rura główna gazowa będzie doprowadzona do ulicy Grottgera. 

 

d) zmieniającej uchwałę budżetowa na rok 2008 – druk H. 

Przedstawiła: Skarbnik Miasta, Lucyna Szymecka. 
Zastępca Burmistrza – powiedział, że jest to pierwsza duża korekta budżetu miasta na rok 

2008. Wraca ona do zapisu pierwotnego na sesji, gdy uchwalany był budżet. 

Burmistrz zgłasza poprawkę - wykreśla się paragraf 14 ust. 1.  
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Dyskusja: 
Zbigniew Rychter – zapytał o zapis – rewitalizacja Parku Orła Białego, zmniejszono do 

kwoty 25.000 złotych. Kolejna sprawa dotyczy budowy basenów kąpielowych. Jest bardzo 

zaniepokojony. Zapytał, o zapis  trener – pracy, co to znaczy. 

Zastępca Burmistrza – wyjaśnił, że te środki były potrzebne do zrównoważenia budżetu 

miasta.  Czekamy na otwarcie konkursu , jest projekt techniczny i pozwolenie. 

Ta kwota stanowi zabezpieczenie wniosku.  Ten program jest pilotażowy, jest to pozwolenie 

na pracę dla osoby niepełnosprawnej. 

Krystyna Leś – zapytała, czy  kwoty 330 tysięcy złotych nie można przeznaczyć na inne 

instytucje. Ponadto sprawa wydatków w Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej. 

Jerzy Harłacz – powiedział, że Burmistrz Strzałkowski po raz kolejny niczego nie nauczył 

się i nie przyjął zgłoszonych uwag do wiadomości.  Burmistrz nie robi łaski, że konsultuje 

sprawy z Radą Miejska. Z jego  działania wychodzi, że nie wie na czym polega samorząd. 

Ta przedłożona zmiana budżetu miasta jest bardzo poważna.  Za taką zmianą budżetu nie 

będzie głosował, bo jest przerażony. 

Zastępca Burmistrza – obiecał, że zainteresuje się wydatkami w Miejskim Ośrodku Pomocy 

Społecznej. 

Wniosek formalny :  
Komisja wnosi o przedstawienie na piśmie przez dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Białogardzie  zakresu wykonanych robót ( dotyczy  remontu kuchni ). 

Przegłosowano wniosek: 

za – 5 ( jednogłośnie ). Wniosek przeszedł. 

Przegłosowano projekt uchwały oznaczony jako druk -H: 

za – 3, przeciw -2, wstrzymało się -0. Opinia pozytywna 
 

Ad 3 Zamknięcie posiedzenia. 

 
Po wyczerpaniu porządku posiedzenie komisji zakończono o godzinie 14.15. 

 

Protokółowała: Danuta Holczewska-Szydłowska     

 

 

                                                                                      Przewodniczący komisji’: 

 

                                                                                             Bogdan Żurawski 


